

SPECIFICATIONS

- Finished Width: 54 inches
- Roll Size: 30 yards
- Standard Weight: 30.75 +/- 2 oz per linear yard
- Thickness: 44 +/- 5 mils
- Abrasion resistance: No Significant wear after 100,000 double rubs with #10 cotton duck using the Wyzenbeek test method
- Cold Crack: -25° F
- Mildew Resistant
- 650 Hours WeatherOmeter
- California AB 2998 Compliant

FLAME RESISTANCE

- CA TB 117-2013 (Section 1-Cover Fabric)
- California AB 2998 Compliant

CARE & CLEANING

To prevent build up of dirt and contaminates, which may cause permanent staining, periodic cleaning is highly suggested. The frequency of cleaning is dependent upon the environmental conditions the material is subjected to.

For normal cleaning: Most stains can be easily cleaned using warm, soapy water and clear water rinses. Moderate scrubbing with a medium bristle brush will help loosen soiling materials from the depressions of embossed surfaces.

For more stubborn stains, use Formula 409® commercially available cleaner in accordance with the manufacturer's instructions. Full strength rubbing alcohol or mineral spirits* may be tried cautiously as a last resort on very stubborn stain, if the above suggestions do not work. Indiscriminate use of any solvent, or solvent containing cleaner, can severely damage or discolor vinyl. Always follow with a clear water rinse after cleaning with solvents.

SPÉCIFICATIONS

- Largeur finie : 54 pouces
- Rouleau : 40 verges linéaires
- Poids standard : 30,75 +/- 2 oz par verge linéaire
- Épaisseur : 42 +/- 5 mils
- Résistance à l'abrasion : aucune usure significative après 100 000 frottements doubles avec coton canard #10 selon la méthode Wyzenbeek
- Résistance au froid : -25 °F
- 650 heures au WeatherOmeter
- Résistant à la moisissure

RÉSISTANCE AU FEU

- FMVSS-302
- CA TB 117-2013 (Section 1 – Tissu de recouvrement)
- NFPA 260
- UFAC Classe 1

ENTRETIEN ET NETTOYAGE

Pour éviter l'accumulation de saleté et de contaminants pouvant causer des taches permanentes, un nettoyage périodique est fortement recommandé. La fréquence du nettoyage dépend des conditions environnementales auxquelles le matériau est exposé.

Pour le nettoyage courant : la plupart des taches peuvent être facilement éliminées avec de l'eau tiède savonneuse et un rinçage à l'eau claire. Un brossage modéré avec une brosse à poils moyens aidera à détacher les salissures incrustées dans les reliefs des surfaces embossées.

Pour les taches plus tenaces : utiliser le produit Formula 409® (nettoyant disponible dans le commerce) conformément aux instructions du fabricant. L'alcool à friction pur ou les esprits minéraux* peuvent être utilisés avec prudence, en dernier recours, sur une tache très résistante si les méthodes précédentes ne fonctionnent pas.